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 עיריית רעננה 
 בשבתה כאסיפה כלליתישיבת מועצה  תמלול

 אגיד מי רעננהשל ת
 13.07.2022, בתשפ"י"ד בתמוז , ביעירמיום  

 
   משתתפים: 

 ראש העיר  -  מר ברוידא חיים 

 חברת מועצה  -  גב' דרורה כהן 

 חברת מועצה  -  גב' הוכברג ענבר 

 חבר מועצה  - מר עייאש לורן משה 

 חבר מועצה  -   מר ארז ברט 

 חבר מועצה  -  מר רחמים שלום 

 מועצה חבר   -  מר גולדמן חיים 

 חברת מועצה  - גב' ויינטראוב רונית 

 חבר מועצה  -  מר ניר קריסטל 

 חבר מועצה  -  מר רייזמן מיכאל 

 חברת מועצה  -  גב' ארז סגן איילת 

 חבר מועצה    -  מר אלוש אלי 

 חברת מועצה  -  גב' מיכל ברם 

 חבר מועצה  -   מר עמית צור 

 חברת מועצה  -  גב' מירב מאיר 

 מועצה   חברת  -  גב' סלוצקי דבי 

 חברת מועצה  -   גב' שחר גלי 

 חברת מועצה  -  גב' פוזמנטיר אנה 

 חבר מועצה  -   מר כהן אילן 
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  מוזמנים: 

 מנכ"ל העירייה  - מר אריאל הילדסהיימר 

 גזבר העירייה  -  מר יוסי מזרחי 

 היועצת המשפטית לעירייה    -  עו"ד תהילה סובל 

 יו"ר התאגיד  -  מר אריה מאור 

 מ"מ מנכ"ל התאגיד  -  מר איתי דולינצקי 

 
 
 

   על סדר היום:

ועדת   .1 להחלטת  בהתאם  רעננה  מי  לתאגיד  חשבון  ראיית  שירותי  למתן  רו"ח  משרד  מינוי  אישור 

 . 26.5.2022יועצים ומתכננים של תאגיד מי רעננה מיום 
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אישור מינוי משרד רו"ח למתן שירותי ראיית חשבון לתאגיד מי רעננה בהתאם להחלטת ועדת  . 1

 .26.5.2022עצים ומתכננים של תאגיד מי רעננה מיום יו

 

תאגיד.    : גב' דרורה כהן של  כללית  כאסיפה  בשבתה  עיר  מועצת  ישיבת  מישהי  פותח  יש 

  -במקום ליאת? זה עכשיו מממנים במקום מישהו במקום

 

 הנה הוא פה מולנו, איתי נמצא כאן.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בהצלחה.  בשעה טובה,   : גב' דרורה כהן

 

   -אני רק אבקש... לצאת. אתה יכול להישאר בדיון עצמו, אבל בהצבעה אנחנו עו"ד תהילה סובל: 

 

 -עדיף, עדיף מר אריאל הילדסהיימר:

 

 עדיף שהוא ייצא.    מר אלי אלוש:

 

 הוא רו"ח?  מר חיים גולדמן: 

 

ך תחרותי לבחירת רו"ח כן, כן. אוקיי אני מי רעננה ערכו לבקשת העירייה הלי עו"ד תהילה סובל: 

בישיבת האסיפה מפברואר   ידינו  על  להם  שניתנה  להנחיה  היה המשך  בעצם  זה  , שאז  2019חיצוני. 

הם התבקשו לעשות הליך תחרותי לבחירת רו"ח. אז הם באמת עשו הליך כזה. הוגשו מספר הצעות.  

   -המציעים שהציעו את ההצעות 2וועדת היועצים של מי רעננה נפגשה עם 
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 היה להם רו"ח עדיין.    : ' דרורה כהןגב

 

 היה להם, היה להם.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 אותו אחד.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

אותו אחד, אבל דרשנו מהם לעשות בכל זאת הליך שוויוני תחרותי חדש, כדי   עו"ד תהילה סובל: 

  -לבחור

 

 כי תמה התקופה שלו בעצם.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה משהו פורמלי.    : כהןגב' דרורה 

 

 כן, כן.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 כמו ועדת מכרזים לא?    מר אילן כהן:

 

  -שהוא ייתן שירותים באופן קבוע או נקודתי לבעיות : אנה פוזמנטירגב' 

 

בעצם   עו"ד תהילה סובל:  הגמר  לקו  הגיעו  הטובות   2קבוע.  הכלכליות  ההצעות  עם  מציעים 

  -ו את הניסיון, התרשמו הוועדהומשרד זינגר שיש ל ביותר. 

 

 מי יושב בוועדת יועצים?    מר אלי אלוש:
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 אתה רוצה?  עו"ד תהילה סובל: 

 

מורכבת   דובר: יועצים  שכוללים   ועדת  בעצם,  מינוי  שקיבלו  יועצים  ועדת  מחברי 

  -מנכ"ל

 

 מינוי של המועצה, מינוי ארצי.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 על עצמך.  ספר לנו קצת   : גב' דרורה כהן

 

משמש  מר איתי דולינצקי:  היום  התאגיד,  של  התפעול  סמנכ"ל  הייתי  אני  דולינצקי,  איתי  שמי 

  -כממלא מקום

 

 נכים שלא שומעים טוב.   2לא, אתה שמעת שיש לנו   : גב' דרורה כהן

 

 אולי איזה מיקרופון, יש פה?  מר איתי דולינצקי: 

 

 לא יעזור, זה לא יעזור.   מר חיים גולדמן: 

 

 אני אתרגם, אני אתרגם.    מר אילן כהן:

 

בכל אופן אני אחד האנשים הוותיקים יותר בתאגיד. גם לשעבר עובד עירייה,   מר איתי דולינצקי: 

שנים כעובד עירייה. כשהוקם התאגיד עברתי לתאגיד. התקבלתי במסגרת התפקיד הזה עד   3עבדתי  

 את, בטח כולכם מכירים אותה. לתפקיד סמנכ"ל. ועכשיו לאחרונה אחרי העזיבה של לי
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 מתי היא עזבה?   מר חיים גולדמן: 

 

 לפני חודש.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לפני חודש.  מר איתי דולינצקי: 

 

 לפני חודש?  מר חיים גולדמן: 

 

 זה היה צריך להיות מדווח באופן מסודר למועצת העיר.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

  מכוח מה? מר אריאל הילדסהיימר:

 

מאור   מר אריה מאור:  אריה  אני  סליחה.  איתי  אדווח,  ברשותכם  אני  אז  פה.  אני  זה  בשביל 

החולף,   החודש  בסוף  עזבה  היא  לעזוב.  עומדת  שהיא  חודשיים  לפני  הודיעה  ליאת  התאגיד.  יו"ר 

של   הדירקטורים  ידי  על  שמופעלת  איתור  ועדת  הקמנו  ואנחנו  בהצלחה.  לה  מאחלים  אנחנו 

 הדירקטוריון.  

נפתח את המעטפות,    28-אנחנו כבר נמצאים בעיצומו של התהליך. אני מניח שב לחודש הזה אנחנו 

ביותר,   הטובים  המציעים  עשרת  את  נבחן  שלנו,  ההחלטה  פי  על  נבחן  לנו.  יש  מציעים  כמה  נראה 

 ונקווה שנאתר את המנכ"ל/ית הטובה או הטוב ביותר. 

 

 רגע, אתה עכשיו ממלא מקום.   : גב' דרורה כהן

 

 כן.  מר איתי דולינצקי: 
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 איתי מונה על ידי הדירקטוריון כממלא מקום מנכ"ל.  מר אריה מאור: 

 

 ומה ההכשרה שלך? סתם בשביל לדעת. היא הייתה רו"ח.   : גב' דרורה כהן

 

 תואר ראשון בביו טכנולוגיה, תואר שני בלימודי סביבה.  מר איתי דולינצקי: 

 

 תואר שני במה?    : דרורה כהןגב' 

 

כל   מר איתי דולינצקי:  את  מכיר  התאגיד,  כל  את  ומכיר  לחקלאות.  הפקולטה  סביבה  לימודי 

גם  מעורב,  אני  שמה  המשפטיים  גם  התהליכים  כל  שמה.  הניהולית  השדרה  כל  את  המחלקות, 

נראה טבעי   התפעוליים. באמת בקיא בכל מה שקורה בתאגיד הזה, ובעיקר מכיר את כל העובדים.

   -שאני אכנס לתפקיד הזה

 

אם אני אשאל אותך מה עיקר התפקיד שלך, איך מגדירים אותך כעובד טוב   : גב' דרורה כהן

 או לא טוב? מה עיקר התפקיד? 

 

 הוא רק ממלא מקום.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 הוא ממלא מקום דרורה.   מר חיים ברוידא: 

 

   -לדעת. אני לא צוחקת. ליאת כשאני דיברתי איתהלא, אבל מעניין אותי   : גב' דרורה כהן

 

 אני עובר להצבעה.  ליאת הייתה, הוא ממלא מקום כרגע, עוד לא נכנס.   מר חיים ברוידא: 
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 הוא ממלא מקום.    : גב' דרורה כהן

 

  -מי בעד מר חיים ברוידא: 

 

 כמה דירקטורים מתפקדים יש היום בתאגיד?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 . 5 ילדסהיימר:מר אריאל ה 

 

   -מי בעד אישור מינוי מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, שאלתי שאלה שנייה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אמרתי לך.  5 מר חיים ברוידא: 

 

 ? 5 גב' רונית ויינטראוב: 

 

מי בעד אישור מינוי משרד רו"ח זינגר למתן שירותי ראיית חשבון לתאגיד מי   מר חיים ברוידא: 

יועצים ומתכננים של תאגיד מי רעננה מיום  רעננה, בהתאם לה ? מי בעד? מי  26.5.2022חלטת ועדת 

 נגד? מי נמנע? 

 

 אני נמנעת.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 
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 למה נמנעים?   מר אילן כהן:

 

   -כי אני לא מבינה למה צריך יועץ חיצוני : אנה פוזמנטירגב' 

 

  -יש ועדת יועצים למה? מה? למה?  מר אילן כהן:

 

 חובת החוק.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 הוא לא נותן לי להסביר, אז אי אפשר.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

אמר.    מר אילן כהן: הזה  היועץ  אמרה,  המשפטית  היועצת  אמרו,  היועצים  רוצים  כשאתם 

 סתם נגד, למה?  

 

 לא נגד, הם נמנעו.   מר חיים גולדמן: 

 

 נמנע זה נגד.   :מר אילן כהן

 

 למה אתה אומר נגד.   מר חיים גולדמן: 

 

   -אם תהיו בשקט : אנה פוזמנטירגב' 

 

 הם רוצים להיות שונים.   מר חיים גולדמן: 
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   -אם תהיה בשקט ותיתן לתהילה להסביר, אז אולי אני אצביע בעד : אנה פוזמנטירגב' 

 

 תודה רבה בהצלחה.   מר אריה מאור: 

 

 אבל מכיוון שאתה לא נותן, כי אתה בהצגה ולעשות רעש, אז פשוט נמנעים.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

   -ישיבת מועצת העיר מר חיים ברוידא: 

 

 תמשיך לצעוק, אז אני אמשיך להימנע. אני רוצה לשמוע הסבר.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 זה בסדר, זו זכותך להימנע.  מר חיים גולדמן: 

 

 מוע הסבר. אבל אני רוצה לש : אנה פוזמנטירגב' 

 )מדברים יחד(  

 

 אתה בתור ליצן.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 ... זו הבעיה. ... ואפילו גם להתנגד.  מר חיים גולדמן: 

 

 מה באת בתור ליצן היום?   : אנה פוזמנטירגב' 

 

למה ליצן? למה את מתייחסת, למה את אומרת ככה? לא יפה, מה אני אמרתי  מר חיים גולדמן: 

 ת.  לך משהו שאת ליצני
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 למה אתה צועק כל הזמן.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אבל מה שאת אמרת, לא יפה.  מר חיים גולדמן: 

 

 למה אתה צועק כל הזמן?   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 למה את פוגעת? למה את פוגעת? לא נעים.  מר חיים גולדמן: 

 

 נו אז תהילה, אפשר לשמוע? אם יתנו לך.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 לפי חוק החברות חובה למנות רו"ח מבקר.   ובל: עו"ד תהילה ס

 

 אז זה חובה, זה משהו שזה חובה.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 ברור, זה מוסד.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -זה חובה עו"ד תהילה סובל: 

 

 לא ברור לי, לא היה לי ברור, אף אחד לא אמר לי.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 הירה את זה. אז הנה אני מב עו"ד תהילה סובל: 

 

פותח  מר חיים ברוידא:  אני  אוקיי. סגרנו את הישיבה הזאתי.  טוב  זה מראש.  היא אמרה את 



 חברת התמלוללוגו      עיריית רעננה                                                                                    
   13.07.2022בשבתה כאסיפה כללית של תאגיד מי רעננה ישיבת מועצה 

 
 

 13 
 

  -ישיבת מועצת עיר שלא מן המניין

 

 אז תחליפו את ההצבעה תהילה. תהילה תחליפי את ההצבעה אם כך.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 סליחה?  עו"ד תהילה סובל: 

 

 תחליפי.   אם כך אז : אנה פוזמנטירגב' 

 

 :הצבעה

  11 –בעד 

  3 –נמנע 

 החלטה: 

מינוי משרד רו"ח למתן שירותי ראיית חשבון לתאגיד מי מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר  

 .26.5.2022רעננה בהתאם להחלטת ועדת יועצים ומתכננים של תאגיד מי רעננה מיום 
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 מר אריאל הילדסהיימר                מר חיים ברוידא                       

 מנכ"ל העירייה                    ראש העיר                


